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	July 12, 2012
	
	Le 12 juillet 2012

	
	
	

	Coram:  LeBel, Abella and Cromwell JJ.
	
	Coram : Les juges LeBel, Abella et Cromwell

	

	
	

	BETWEEN:

Brana Giancristofaro Malobabic

Applicant

- and -

Quebec Bar Association, Professional Liability Insurance Fund of the Quebec Bar, Heenan Blaikie S.E.N.C.R.L., Stephen H. Trihey, Stephen G. Schenke and Douglas C. Mitchell

Respondents
	
	ENTRE :

Brana Giancristofaro Malobabic

Demanderesse

- et -

Barreau du Québec, Fonds d’assurance-responsabilité du Barreau du Québec, Heenan Blaikie S.E.N.C.R.L., Stephen H. Trihey, Stephen G. Schenke et Douglas C. Mitchell

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for a writ of certiorari is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-021972-112, 2011 QCCA 2328, dated December 15, 2011, is dismissed with costs to the respondents Heenan Blaikie S.E.N.C.R.L., Stephen H. Trihey, Stephen G. Schnenke and Douglas C. Mitchell. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is moot.
	
	JUGEMENT

La requête visant à obtenir le bref de certiorari est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-021972-112, 2011 QCCA 2328, daté du 15 décembre 2011, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Heenan Blaikie S.E.N.C.R.L., Stephen H. Trihey, Stephen G. Schnenke et Douglas C. Mitchell. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est sans objet.









J.S.C.C.
J.C.S.C. 



